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Side 2 
 

 

Habilitetsgjennomgang 
 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   

Styremedlem Ragnhild Oulie Bruland, som også er team administrator for landslag menn 

senior, stilte spørsmål om sin habilitet knyttet til saksnr. 168/22-25 – budsjett 2024. 

Styret vurderte Bruland til ikke å ha talerett i budsjettet for landslag menn. 

 

Saksnr.: 162/22-25 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Følgende protokoller ble lagt fram for godkjenning: 

 

• Protokoll fra FS-møte nr. 20/22-25 avholdt 1.-4. desember 2023. 

• Protokoll fra FS-møte nr. 21/22-25 avholdt 7. januar 2024. 

• Protokoll fra FS-møte nr. 22/22-25 avholdt 25. januar 2024. 

 

FS-vedtak i saksnr. 162/22-25: 

Protokoll fra FS-møte nr. 20, 21 og 22/22-25 godkjennes. 

 

Saksnr.: 163/22-25 Rikets tilstand 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand, herunder også de nasjonale 

KPIer, og la spesielt vekt på følgende områder: 

 

• Reforhandling av avtalen med Gjensidige er så vidt i gang. 

• Prosessen med forhandlinger om nye landslagsspillerkontrakter er i gang. 

Oppstartsmøte med NISO er avtalt. 

• Gjennomført årlig evalueringsmøte med Olympiatoppen. 

• Gjennomført møte med Lotteri- og stiftelsestilsynet med fokus på kampfiksing, 

spill på egen konkurranse, egen idrett m.m. 

• Avklart videreføring av Kast ballen for ny sesong. (Region Vest tar 1 års pause.) 

• NIF har gjort endringer i finansieringsmodellen hva angår Innsikt og analyse, 

hvilket innebærer en reduksjon for NHFs del. 

• Det har vært god dialog med hockey og elitehockey for å høre om og lære om 

deres engasjement knyttet til pride. 
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• Gjennomført møte med HK Håndball ifm. ledermøtet i mai. 

• Gjennomført møte med NIF som forberedelse til deres møte med 

Kulturdepartementet (KUD) vedr. ny nasjonalanleggsordning. Et nytt forslag til 

ordning er under utarbeidelse av KUD, og planlegges sendt på høring til høsten. 

• Prosess på ny modell for NM beach mtp. å løfte status, skape et bærekraftig 

økonomisk arrangement med en god spillmodell. Konkurranse- og 

arrangementsteamet jobber videre med dette, og som en følge av dette arbeidet 

gjennomføres ikke NM beach i sesongen 2023-24. 

• Prosess på modell for NM senior bl.a. basert på den kommende evalueringen av 

Final8.  

• Finansiering av digitale tjenester fra NIF, herunder ny lisensmodul, ny overgangs-

modul, kommer til å øke våre kostnader. Når forslaget til kostnadene er kjent (vi 

avventer NIF), så må også en finansieringsplan drøftes. 

• OL-kvalifisering for Håndballgutta er lagt til Ungarn 14.-17. mars, og Norge møter 

Portugal, Ungarn og Tunisia. Kampene vises på TVNorge og Discovery+. 

• Håndballjentene møter Østerrike i EHF EURO Cup i nye Halden Arena onsdag 

28. februar.  

• Ny avtale med Norsk Tipping er signert. Inkludert i avtalen er en svært viktig og 

spennende satsing knyttet til #Verdiløftet. Prosjektet er nå lansert og skal bidra til 

å styrke og fremme våre verdier for alle som er involvert i norsk håndball. 

• Generalsekretæren ga en status ift. hvordan alle 7 organisasjonsledd har 

gjennomgått egne rutiner ift. innkjøp, habilitet og evt. omdømmereduserende 

faktorer.  

• Generalsekretæren ga en status på de nasjonale KPIer. Alle daglige ledere 

rapporterer på samme mal til egne regionstyrer per kvartal. Noe måles på 

kalenderår og noe på sesong. Overordnet ligger vi relativt godt an på Trener 1-2 

og Dommer 1-2 både hva angår antall kurs og deltakere. Lisens er godt over det 

nasjonale måltallet når vi ser på sesong. (Rekordsesongen var 2019-20.) 

Generalsekretæren ga også en status på hovedtrekkene hva angår gratis halleie, 

områder som har hall, men er uten aktivitet, samt på sertifiseringsprosessen i 

Klubbhuset. 

• En av norsk håndballs store utfordringer er den stadig økende skadefrekvensen. 

Det kan være flere årsaker til dette, både et økende antall lisensierte og at det er 

enklere å melde skade enn tidligere. Samtidig meldes det fra Gjensidige og at 

køene i det offentlige helsevesen nå er lagt lenger enn tidligere hvilket gjør at 

flere bruker vår forsikring. Økt skadefrekvens er bekymringsfullt, både for den 

som er skadet og økte kostnader til premie. 

• I sesongen 2023-24 er det gitt tilskudd fra «lisensfondet» for cirka 1,5 mill. kroner. 

Antall søknader øker for hvert år. Samlet sett for alle sesonger er det utbetalt 

drøye 3 mill. kroner. Det er god dokumentasjon på at «lisensfondet» bidrar til at 

flere kan spille håndball. Gitt at den veksten vi ser fra år til år fortsetter, reduseres 

vår bunnlinje med tilsvarende sum. (Dette gjelder alle 7 organisasjonsledd.)  

GS viste for øvrig til utvalget som har jobbet med økonomi som barriere og om 

det kom elementer her som avlastet eller erstattet dagens «lisensfond». 

 

https://www.handball.no/regioner/nhf-sentralt/utvikling/verdiloftet/
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• Forberedelsene til VM 2025 går sin gang. Norges første kamp spilles 15. januar. 

Finalen spilles 2. februar. Planlagt billettsalgstart er 15. mars, og det åpnes trolig 

for flere billettkategorier enn tidligere. Det legges videre opp til flere side events 

som kan skape ekstra inntekter. NHF har søkt om tilskudd fra hhv. Bærum 

kommune og Kulturdepartementet.  

 

FS-vedtak i saksnr. 163/22-25: 

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering. 

 

Forbundsstyret ber generalsekretæren sørge for å sluttføre prosessen knyttet til 

rutiner ift. innkjøp, habilitet og evt. omdømmereduserende faktorer med like 

gjennomførte tiltak i alle organisasjonsledd. 

 

Saksnr.: 164/22-25 Presidentens hjørne 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Presidenten ga en kort status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige 

styremøte med særskilt henblikk på følgende: 

 

• Det pågår et spennende arbeid ift. Telenor Arena og de nye eierne av arenaen.  

I denne forbindelse avholdes også møter med andre næringslivsaktører som evt. 

kan bidra i det store bildet hva angår den såkalte hjørnetomta. Det oppleves stor 

tverrpolitisk støtte for planene. Det gjelder å skape en struktur som også gir 

grobunn for tilskudd. 

• Samtale er avholdt med Oslo idrettskrets ift. VM 2025. 

• Det er «rolig» i internasjonal håndball. Dog pågår en diskusjon knyttet til nye 

mesterskapskrav fra EHF som møter motbør. 

• Samtaler er gjennomført med Oslofjord Convention Center (OCC) ift. at de nå 

gjør endringer i eierstrukturen. OCC inviteres til et møte med forbundsstyret når 

det formelle er brakt i orden. 

• Det er sendt en henvendelse til IHF hva angår Saudi-Arabias søknad om 

mesterskap i 2029/2031, og denne er fulgt opp med en telefonsamtale. 

Henvendelsen er også sendt til medlemsnasjonene i Handball Forum of Europe 

(HFE). 

• Et spennende hallprosjekt synes å være på trappene i Fredrikstad. Det jobbes 

også godt i Bergen. 

• Presidenten og generalsekretæren deltok nylig i et møte med styrelederne i 

klubbene i REMA 1000-ligaen. Det var et godt møte, og ikke minst nyttig å høre 

de ulike styrelederes syn på nåtid og framtid. 
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• Presidenten deltok nylig i en paneldebatt ifm. sportsjournalistenes forum i 

Bergen. 

 

FS-vedtak i saksnr. 164/22-25: 

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering. 

 

Saksnr.: 165/22-25 Oppfølging/videreføring av OU-arbeidet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Det vises til FS-vedtak i saksnr. 143/22-25 i møtet 8. november, til FR-vedtak i samme 

sak i møtet 9. november (saksnr. 029/22-25), samt til den drøfting som fant sted i 

styremøtet i Stavanger 1.-4. desember der styret ba GS om å beskrive en regi for et 

prosessuelt arbeid i regioner og sentraladministrasjonen, samt i de politiske styrene (RS 

og FS), fram mot ledermøtet i Bergen i mai. Videre vises det til notatet sendt ut fra 

forbundsstyret til regionstyrene 2. februar. 

 

Generalsekretæren refererte innledningsvis fra siste møte i nasjonal ledergruppe (NL) 

hvor enkelte daglige ledere ga et innspill om at det kanskje burde legges til rette for et 

digitalt møte med alle RS for å bringe klarhet i om notatets innhold er forstått. Enkelte 

daglige ledere ga også uttrykk for et ønske om at diskusjonen framover (og tanker om 

framtiden) har et hovedfokus på overordnet, strategisk og langsiktig nivå, dvs. at det 

politiske leddet i større grad peker retning som administrasjonen får ansvar for å sette ut 

i praksis. 

 

Forbundsstyret drøftet deretter hvordan man best kan legge til rette for det videre 

arbeidet fram mot ledermøtet, slik at møtet gir gode diskusjoner knyttet til felles 

virkelighetsforståelse og framtidsbilder, samt ikke minst hvordan vi klarer å innrette vårt 

arbeid basert på vår strategiplan.  

 

 FS-vedtak i saksnr. 165/22-25: 

Forbundsstyret oppnevner en arbeidsgruppe bestående av presidentskapet og 

styremedlemmene Siv Sødal og Tine Austvoll Jensen som forestår regien for det 

prosessuelle arbeidet som skal finne sted fram mot ledermøtet, og ikke minst selve 

ledermøtet. Inkludert i dette også involvering av generalsekretariatet og HK Håndball 

(ansattes fagforening). 

 

Presidentskapet tar initiativ til et digitalt møte med alle RS. 
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Saksnr. 166/22-25 NHFs ledermøte 2024 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Ledermøtet har en todelt funksjon. På den ene side så er det lovpålagte saker som skal 

settes på agendaen, slik som foreløpig godkjenning av regnskap, evt. midlertidige 

lovendringer og aktivitetsrapportering iht. strategiplan. 

 

I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt det er andre aktuelle saker som bør settes på 

agendaen utover oppfølging av organisasjonsutvikling og rapport fra utvalg for økonomi 

som barriere. Forbundsstyret drøftet så evt. rammer knyttet til selve gjennomføringen av 

møtet, samt innhenting av evt. forslag til agendapunkter fra regioner m.m.  

 

FS-vedtak i saksnr. 166/22-25: 

Forbundsstyret ber arbeidsgruppa oppnevnt i saksnr. 165/22-25 om å utarbeide 

endelig plan for ledermøtets gjennomføring i tråd med styrets diskusjoner. 

 

Saksnr.: 167/22-25 Foreløpig regnskap 2023 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

I møtet ga generalsekretæren en kort orientering knyttet til hovedtallene i det foreløpige 

regnskapet for 2023. Regnskapet er under revisjon og settes derfor på agendaen til 

styremøtet på Gardermoen fredag 15. mars. Fullstendig regnskap med noter vil foreligge 

i sakspapirene til marsmøtet. 

 

FS-vedtak i saksnr. 167/22-25: 

Forbundsstyret ser fram til endelig behandling av regnskap for 2023 i møtet 15. mars. 

 

Saksnr.: 168/22-25 Budsjett 2024 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Økonomi 

Saksinnleder: Ass.gen.sek. 

 

Til møtet forelå et notat med forslag til endelig budsjett for 2024, og i møtet knyttet 

ass.gen.sek. noen kommentarer til tallene. 
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De økonomiske framtidsutsiktene er noe svakere enn tidligere år. Budsjettet har vært 

gjenstand for en grundig gjennomgang og sterke prioriteringer for å imøtekomme 

rammen som styret ga, men også som følge av flere virksomhetsområder (og større 

kompleksitet) med nye ansvarspersoner (bl.a. anlegg og mangfold). Det har vært et 

utstrakt mål å skape en større helhetsforståelse på tvers av områder og avdelinger. 

Videre er det en sterkere tilknytning mellom budsjettets profil og vår vedtatte strategiplan. 

Budsjettet for 2024 anses som stramt, og gir lite handlingsrom for nye aktiviteter uten at 

det påvirker budsjettets bunnlinje dersom ikke andre aktiviteter strykes.  

 

I tråd med vanlig praksis er inntektene budsjettert konservativt. Utgiftene er budsjettert ut 

fra dagens kostnadsnivå (med unntak av lønn/honorarer.) 2024 er et år med OL, hvilket 

gir 2 mesterskap for hvert av seniorlagene i samme regnskapsår (dersom landslag menn 

kvalifiserer seg). Det er derfor budsjettert med OL-deltakelse og tilhørende forberedelser 

for begge lag.  

 

Landslag menn er budsjettert med OLT-tilskudd som om de skal delta i OL. Uten OL-

deltakelse reduseres stipendet, parallelt reduseres også noen kostnader knyttet til 

forberedelser.  

 

GS og ledergruppen på Ullevaal vurderer nøye nyansettelser der ansatte slutter. Parallelt 

ses det på hvordan vårt ansattapparat i større grad kan jobbe på tvers av avdelinger og 

dermed øke fleksibiliteten. Det er fortsatt behov for stram kostnadskontroll knyttet til 

innkjøp og øvrige aktivitetskostnader. Dette gjelder alle avdelinger.  

 

Det framlagte budsjettet for 2024 viser inntekter på 229.962 mill. kroner og utgifter på 

229.778 mill. kroner, noe som gir et resultat på 184.000 kroner.  

 

FS-vedtak i saksnr. 168/22-25: 

Forbundsstyret godkjenner framlagt budsjett for 2024. Forbundsstyret uttrykker likevel 

en ambisjon og et ønske om forbedret bunnlinje for 2024. GS tar med seg styrets 

ambisjon i det videre arbeidet.   

 

I tråd med tidligere signaler knyttet til netto merinntekter utover det budsjetterte, ber 

forbundsstyret om at disponering av dette framlegges for styret i forkant.  

 

Saksnr.: 169/22-25 Rapport fra seniorlandslagene 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Landslag 

Saksinnleder: Landssjef Thorir Hergeirsson og Jonas Wille 

 

Landslagssjef Thorir Hergeirsson og Jonas Wille var invitert til møtet for å gi styret en 

statusrapport på sitt arbeid, sine forberedelser fram mot sommerens OL, samt noen 

betraktninger fra mesterskapene som nylig har vært gjennomført for begge lag. 
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Hergeirsson ga uttrykk for at junior og ungdom ikke bør være gjenstand for testing av 

IHFs klisterfrie ball i mesterskap. Slik det er lagt opp nå, så skal denne ballen testes ut i 

sommerens yngremesterskap og da kun i mesterskapene for kvinner. 

 

FS-vedtak i saksnr. 169/22-25: 

Til orientering.  

 

Forbundsstyret ber om at det framover legges til rette for to årlige møter med 

landslagssjefene, slik at det ene møtet blir et rent rapporteringsmøte og det andre et 

møte der man sammen kan drøfte utvikling og tanker om framtiden. 

 

Forbundsstyret konstaterer at stipendene fra Olympiatoppen (OLT) har stått stille i 

hvert fall siden 2011. President og GS har ved gjentatte anledninger tatt opp dette 

med både OLTs og NIFs ledelse uten at dette har medført noen endringer. Stipendets 

størrelse er således kraftig redusert fra år til år.  

 

Presidenten intensiverer arbeidet knyttet til ovennevnte, samt til den generelle 

økonomiutviklingen på OLT. Presidenten inviterer til en dialog med andre særforbund 

i samme situasjon, da det antas at disse har felles interesse. 

 

Saksnr.: 170/22-25 Fastsetting av presidentinstruksen og 

åpenhetsdokumentet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Styremedlem Jarl Martin Møller og ass.gen.sek. 

 

Presidentinstruksen 

I etterkant av styremøtet i desember, oppdaterte styremedlem Jarl Martin Møller 

presidentinstruksen i tråd med styrets vedtak. Til møtet forelå til godkjenning president-

instruks gjeldende for perioden fram til Håndballtinget 2025. 

 

Åpenhetsdokumentet 

I etterkant av styremøtet i desember, oppdaterte GS åpenhetsdokumentet i tråd med 

styrets signaler. Til møtet forelå til godkjenning åpenhetsdokument gjeldende for 

perioden fram til Håndballtinget 2025. 

 

FS-vedtak i saksnr. 170/22-25: 

Forbundsstyret godkjenner de framlagte dokumenter som gjøres gjeldende fra dags 

dato og fram til Håndballtinget 2025. Forbundsstyret ber GS bekjentgjøre åpenhets-

dokumentet i hele organisasjonen (politisk og administrativt), inkludert en bekreftelse 

på at dokumentet er lest og forstått. 
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Saksnr.: 171/22-25 Økonomi som barriere 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Styremedlemmene Jarl Martin Møller og Christian Berven 

 

Til møtet forelå rapport og innstilling fra utvalget nedsatt av forbundsrådet i saksnr. 

001/22-25 den 14. oktober 2022. Et kortfattet notat som oppsummerte innholdet i 

rapporten var en del av sakspapirene. De to styrerepresentantene ga en innledning til 

den foreliggende presentasjonen, og forbundsstyret diskuterte deretter innhold og videre 

prosess. 

 

Forbundsstyret drøftet utvalgets rapport. Rapportens innhold er ikke diskutert 

administrativt, og forbundsstyret ba om en administrativ behandling med synspunkter fra 

administrasjonen på rapportens innhold, slik at dette foreligger i forkant av ledermøtet i 

Bergen i mai. Ledermøtets diskusjoner vil således gi føringer for det videre arbeidet fram 

mot Håndballtinget 2025. 

 

FS-vedtak i saksnr. 171/22-25: 

Forbundsstyret ber GS om administrasjonens synspunkter på rapportens innhold og 

at dette framlegges i et senere møte. 

 

 

Saksnr.: 172/22-25 NIFs innspill til statsbudsjettet 2025 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidentskapet 

 

Det vises til NIFs innspill som er oversendt regjeringen og postet i Politisk vi fredag  

2. februar. I følgeteksten anmodet NIF om at organisasjonsleddene er med på å løfte 

sakene i innspillene i møter med relevante beslutningstakere.  

 

Forbundsstyret drøftet på hvilken måte NHF sentralt og regionalt på politisk hold 

understøtter og fremmer disse innspillene. Forbundsstyret ga videre uttrykk for at 

særforbundene burde hatt større innflytelse på budskapet i innspillet før det ble 

oversendt regjeringen. Forbundsstyret ga også uttrykk for at de ønsket en tydeligere 

sammenheng mellom NIFs innspill og strategiplanen. Som eksempel kan nevnes at 

anleggsarbeidet sett fra NHFs side burde være mye tydeligere løftet fram. Til sist ga 

forbundsstyret uttrykk for at det hadde vært naturlig med en prioritering av de ulike 

innspillene.  
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FS-vedtak i saksnr. 172/22-25: 

Forbundsstyret ber presidenten iverksette dialog med NIF knyttet til ovennevnte. 

Forbundsstyret ber videre presidentskapet planlegge for hvordan vi politisk kan 

understøtte dokumentets innhold sentralt og regionalt. 

 

Saksnr.: 173/22-25 Retningslinjer for strømming av håndball i 

klassene 15-17 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Generalsekretæren 

 

Det vises til saksnr. 158/22-25 der generalsekretæren ga en kort orientering om NHFs 

videre prosess etter idrettsstyrets vedtak. Ifm. dette ba styret om at saken blir behandlet 

politisk. Til møtet forelå derfor et notat ført i pennen av konkurranseteamets leder basert 

på de diskusjoner som er gjennomført i teamet.  

 

FS-vedtak i saksnr. 173/22-25: 

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at følgende strømmes i klassene 15-17 år de to 

kommende sesongene: 

 

• Sesongen 2023-24: Bylag og Bringserien. 

• Sesongen 2024-25: Bylag, Bringserien, samt høyeste regionale nivå i 16-års 

klassen. I tillegg kan enkeltarrangementer regionalt i 16-års klassen åpnes for 

strømming som f.eks. cupfinaler og sluttspillhelg. 

 

Saksnr.: 174/22-25 Ungdomsrådet 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder: Presidenten 

 

Det vises til saksnr. 23/22-25 i forbundsrådet der styremedlem Nora Kaalstad ga sine 

perspektiver på hvordan rådets medlemmer og oppgaver har fungert så langt, og 

hvordan de i større grad kan bli relevant for og involveres i vårt arbeid sentralt og 

regionalt. Det har så langt ikke lykkes rådet å samles fysisk til tross for flere forsøk.  

 

Det er nå foreslått å legge opp til et møte i Oslo-området 8.-10. mars til tross for at det 

kun er et begrenset antall medlemmer (6 personer) som kan møte. Forbundsstyret 

diskuterte rådets framtid og hvorvidt det skal legges til rette for at det fysiske møtet 

gjennomføres med bare halvparten av rådets medlemmer. 
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FS-vedtak i saksnr. 174/22-25: 

Forbundsstyret ønsker at ungdommen skal gis mulighet til å være delaktig på ulike 

nivåer i norsk håndball. Forbundsstyret ber derfor om at organisasjonen i enda større 

grad utfordrer ungdomsrådet på egnede saker, samt at rådet selv i første omgang 

legger opp til digitale møter. Et evt. fysisk møte vil først vurderes i kombinasjon med 

VM på hjemmebane i januar 2025. 

 

Saksnr.: 175/22-25 Rapporter og referater 
 

Behandlingsinstans: Forbundsstyret 

Hovedområde: Diverse 

 

a. EM 2026 

Generalsekretæren ga en kort status på gjennomføring av mesterskapet. 

Planleggingen av de to innledende rundene i Norge er godt i gang. 

 

FS-vedtak i saksnr. 175/22-25: 

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering. 

 


